槟城韩江中学

THE CHANGE HIGH STATE

HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA. Website: www.HCHS.edu.my

笃于文行

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

2021年2月24日

致:全体2021韩江中学奖助学金受惠学生及家长

公布2021年度韩江中学奖助学金受惠学生名单

您好,谨此通知,本校将于2021年2月25日(星期四)公布2021年度韩江中学奖助学金受惠学生名单。请浏览 http://www.hchs.edu.my/2021 scholarship recipients/ 参考受惠者名单。所有奖助学金以扣除学费方式发放,有关缴费方法及学费数额,请联系财务部询问详情。

为了培养校内优良的学风以及肯定学生们在学术、联课及体育方面的成就,本校每年固定颁发奖助学金予符合申请资格的学生,以资鼓励。所有的申请者都是经过奖学金委员会开会筛选。根据统计,其中106位在籍生获得初中及高中IGCSE和统考奖学金、3位在籍生获得助学金、3位学生获得教职员子女奖学金,9位在籍生获得运动与才艺奖学金,合共121位在籍生受惠者;而初中一新生则有8位新生获得IGCSE优秀生奖学金、3位新生获得统考优秀生奖学金及4位新生获得运动与才艺奖学金,合共15位新生受惠者。受惠学生的总数为136位,数额是RM115,100。

特此函告, 敬请垂注。

24 February 2021

Dear parents and recipients of the 2021 Han Chiang High School Scholarship and Financial Aid Awards,

Notice of the announcement about the 2021 Han Chiang High School Scholarship and Financial Aid Awards

Greetings. Please be informed that the school will announce the recipients of the 2021 Han Chiang High School Scholarship and Financial Aid on 25 February (Thursday). Kindly refer to http://www.hchs.edu.my/2021_scholarship_recipients/ for the list of recipients. The scholarship and financial aid are in the form of the school fee deduction. The matters about payment method and balance of school fees, kindly refer to the Finance Department.

Our school will award the scholarship and financial aid to the eligible students to encourage the students in academic, co-curriculum and physical education performances. After much stringent selection process, the Scholarship Committee has come up with the final list. There are 106 students who apply for Scholarship, 3 students apply for Financial Aid, 3 students apply for Teachers/Staff Scholarship, 9 students apply for the Sports and Talent Scholarship, a total of 121 continuing students. There are 8 form one students who apply for IGCSE Scholarship, 3 students apply for UEC Scholarship and 4 students apply for the Sports and Talent Scholarship, altogether 15 new applicants. The total number of students is 136 with a total amount of RM115, 100.

Thank you.

KUNG BEELER 江美利

PRINCIPAL

HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG